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To: 5.1.2e EAE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 2/17/2023 9:13:27 AM

Subject: RE: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Received: Fri 2/17/2023 9:13.27 AM

-
Ik denk dat het wel klopt, maar dat de PA op zoek was naar een concreet lijstje. Hoe concreter, hoe steviger hij staat in zijn

gesprek met een Kamerlid. Als hij alleen algemene/globale punten kan aandragen, denkt dat Kamerlid waarschijnlijk sneller dat

het om een rookgordijn gaat om vertragingen af te dichten oid.

Het is nu inmiddels niet meer nodig want de brief is uit en als het goed is ook geland (ik heb er nog niets van gehoord verder).
Het is in dit soort zaken wel zaak om (voortaan) zo snel mogelijk te schakelen zodat de PA snel de gevraagde input heeft (is
kwestie van uren).

Staat in de nota het overzicht van (concrete) toetsen en uitzoekpunten?

van: [IEE BEd @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 16 februari 2023 16:39

Aan:EEEJEE@minvws.nl>
Onderwerp: FW: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Zie onderstaande reactievanMisschien goed om aan te geven dat de nota begin volgende week de lijn in gaat en dus bij

hem langskomt en dat we nu een planning gaan uitwerken met alle uitzoekpunten die uit dat ‘principebesluit’ volgen.
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Verzonden: donderdag 16 februari 2023 13:59

panIEEETREY on.v501>
Onderwerp: RE: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Ha!

Ik denk dat je het zo goed schetst, de combinatie van iets bedenken dat

* binnen de bestaande wet- en regelgeving past
* zorgverleners comfort geeft (handelingsverlegenheid in het beschikbaar maken van gegevens voorkomen),
* patiénten comfort geven (zorg mijden vanwege privacy voorkomen)
* en iets bedenken dat in het huidige zorg ict landschap uitvoerbaar is

blijkt gecompliceerder dan we dachten. De nota oz [RRRper ook in helpen. De planning heb ik nog niet, daar heb ik het lijstje
vanEER) voor nodig.

Verzonden: donderdag 16 februari 2023 10:24

Aan:

cc:

Onderwerp: FW: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Ik heb gevraagd om de PA van MVWS in te seinen dat we vertraging oplopen met de Wavgaz. De PA wil graag een

uitgebreidere toelichting op waarom we vertraging oplopen.
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Volgens mij is een deel van het antwoord: vraagstukken rond uitvoerbaarheid en mededinging die we moeten beantwoorden

(n.a.v. keuze in nota M). Verder alle toetsen die we sowieso moeten doen. Al merkt de PA terecht op dat we dat natuurlijk
hadden kunnen weten...

Heb jij toevallig al een globale planning of een overzicht van wat er moet gebeuren gemaakt?

Groeten,

Verzonden: woensdag 15 februari 2023 19:17

Onderwerp: RE: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Eens en begrijpelijk. Ik heb di wet liever ook vandaag dan morgen. lk vraag DI even om de toetsen en adviezen nog even op een rij

te zetten kan jij ze dat vragen?).
In de brief wordt er in algemenere zin wel iets over gezegd.

Overigens gaat wel de internetconsultatie dit voorjaar van start dus er is wel een beeld van wat de wet moet worden.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 15 feb. 2023 5:14 PM

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

.-
Dank voor deze update.

Hebje iets meer duiding bij ‘alle toetsen en adviezen’?

Want wat ik wel lastig vind aan deze is dit is in feite iets dat we al hadden en we gewoon moeten uitbreiden.

lk kan aan Kamerleden uitleggen dat de overheid natuurlijk zorgvuldige wetgeving moet maken.

Maar als ik nu plots een jaar vertraging meld dan is dat wel echt iets lastigs, toetsen en adviezen wisten we dat we moesten doen

en privacy is belangrijk maar kwaliteit van zorg even zo.

Groet,

Van: )SEE@ minvws.nl>
15 februari 2023 17:10

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: Kamerbrief wetsvoorstel beschikbaar stellen patiéntgegevens en opt out

Even als signaal (mocht je dit niet scherp hebben):

Morgen gaat er een Kamerbrief uit over de Corona opt-out (patiéntgegevens in de acute zorg beschikbaar stellen zondert

toestemming van de patiént vooraf).
Daarin staat o0.a. dat het wetsvoorstel om dit structureel mogelijk te maken later komt (niet Q1 maar pas over een jaar). Dit

vanwege alle toetsen en adviezen die er nog moeten plaatsvinden. Het gaat o.a. over privacy en dat vraagt grote zorgvuldigheid.

Goed voor jou om te weten: vooral [IEEE -it nogal bovenop de snelheid in dit proces, dus die kan misschien ontevreden

zijn met de brief en het uitstel. Ik laat even aan jou of je daar nog iets m.b.t. de landing van de brief wil doen.

Dit is overigens een dossier dat getrokken wordt door DI, maar mij is gevraagd om je hierin even mee te nemen.

Groeten,
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